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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit keresett (az élelmiszerdráguláson) az állam? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

            A  forint  teljes  összeomlásával,  az  orbáni  inflációval,  és  a  brutális  orbáni
megszorítócsomaggal  mára  oda  jutottunk,  hogy  egy  év  alatt  legalább  30%-kal  emelkedtek  az
élelmiszerek árai. A DK éppen ezért követelte azt, hogy az év végéig csökkentsék 0%-ra az alapvető
élelmiszerek áfáját,  hogy megfékezzük ezt az élelmiszerdrágulást.  Önök erre nemet mondtak és
nyilvánvalóvá  tették,  hogy szó  sem lehet  semmilyen adócsökkentésről,  Önök igényt  tartanak a
rekorddrága élelmiszerek után beszedett rekordmagas áfabevételre is.

            Egyszerű a képlet: ha egy termék a boltban száz forintba kerül, akkor az állam a 27%-os
áfakulcs mellett pontosan 27 forintot keres rajta. Ha ez a termék a duplájára drágul és már 200
forintba kerül, akkor megduplázódik az áfabevétel is, 27 forint helyett rögtön 54 forintot fog keresni
az állam ugyanezen a terméken. Ez történik most is. Miközben az emberek egyre nehezebben tudják
kifizetni a bevásárlást, Önöknél egyre több ÁFA-bevétel landol. Minél drágábban vásárolunk, minél
rosszabb  a  magyar  embereknek  és  családoknak,  annál  jobb  az  Orbán-kormánynak,  hiszen  a
családok szenvedésén óriási ÁFA-bevételre tehet szert.

            Az mostanra világos, hogy Önök szerint az embereknek és a családoknak kell megfizetniük
az elhibázott orbáni gazdaságpolitika árát. Önök többször is elszólták magukat, egyszer azt mondták
el,  hogy  extraprofitként  tekintenek  az  emberek  megtakarításaira,  legutóbb  pedig  Varga  Judit
miniszter ismerte be, hogy - szó szerint idézem - “nagyon nagy megszorítások vannak”.

            Egy kérdés mégis maradt, kérdezem hát Miniszter urat: mennyi pénzt keresett a Magyar



 
Állam  az  élelmiszerdráguláson,  mennyivel  nőttek  az  áfabevételek,  amióta  aranyáron  van  az
élelmiszer? Ha úgy tetszik, mekkora az extraprofit, amit az állam az élelmiszerdráguláson keresett?
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